

Please complete and return to:-
GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited
29-30/F, Li Po Chun Chambers, 189 Des Voeux Road
Central, Hong Kong (Attn: Customer Service Department)
請填妥並送回:-
廣發證券(香港)經紀有限公司
香港德輔道中189號李寶椿大廈29及30樓(客服部收)

To : GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited
廣發證券(香港)經紀有限公司

Declaration of Group of Related Margin Client

關連保證金客戶組別聲明

(For Corporate / Sole Proprietor / Partnership Margin Account Only)
(適用於公司 / 獨資公司 / 合夥企業保證金客戶)

Name of Account 帳戶名稱	Margin Account No. 保證金帳戶號碼

In compliance with the Securities and Futures (Financial Resources) Rules ("FRR") relating "Group of Related Margin Client", we hereby declare and confirm to GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited (the "Company") that:

為了遵守及符合證券及期貨(財政資源)規則中有關<關連保證金客戶>之事宜, 本公司特此向廣發證券(香港)經紀有限公司("公司")聲明及確認:

We are member(s) of the same group of companies as another margin client of the Company: (Please "✓" where appropriate):

本公司與貴公司另一保證金客戶同屬一個集團公司的成員(請在適當地方加上"✓"號):

- No 不是
 Yes, details as below: 是, 詳情如下:

	Account No. 帳戶號碼	Name of Account Holder 帳戶名稱	Relationship with Account Holder 與帳戶持有人關係
1.			
2.			

Another individual margin client of the Company is in control, either alone or with his spouse, of 35% or more of the voting rights of us (Please "✓" where appropriate):

貴公司另一個人保證金客戶, 單獨或與其配偶共同控制本公司百分之三十五或以上的投票權(請在適當地方加上"✓"號):

- No 不是
 Yes, details as below: 是, 詳情如下:

	Account No. 帳戶號碼	Name of Account Holder 帳戶名稱	Relationship with Account Holder 與帳戶持有人關係
1.			
2.			

We further declare that the information provided above is complete and accurate. We shall inform the Company of any changes to any information therein from time to time in writing if the relevant change(s) has / have occurred.

此外，本公司聲明以上所提供之資料均屬完整及正確。倘若該資料有任何轉變，本公司將以書面通知貴公司有關轉變。

Authorized Signature(s) & Company Chop
授權簽署及公司蓋章

Date:
日期

For GF Securities Internal Use 只供廣發證券內部使用

經紀名稱:	經紀簽署:
審核人員	日期:
Inputted by	Verified by: